



أهم قرارات إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المنعقد بتاريخ 2026/3/30  
حضورياً و عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

- 1) وافقت الجمعية العامة العادية على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 2025/12/31 م .
- 2) وافقت الجمعية العامة العادية على تقرير تنظيم وإدارة الشركة عن السنة المنتهية في 2025/12/31 م.
- 3) وافقت الجمعية العامة العادية على تقرير قياس أداء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 م .
- 4) وافقت الجمعية العامة العادية على تقرير مراقبي الحسابات والميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر عن السنة المنتهية في 2025/12/31 م.
- 5) وافقت الجمعية العامة العادية على توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية بمقدار 70 بيسة للسهم الواحد.
- 6) وافقت الجمعية العامة العادية على توزيع أسهم مجانية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بنسبة 6.82% بمعدل 6.82 سهماً لكل 100 سهم وتعديل رأس مال الشركة من 93,613,162 سهم الى 100,000,000 سهم .
- 7) وافقت الجمعية العامة العادية على بدل حضور جلسات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه والتي تقاضاها الأعضاء مبلغ 47,900 م عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 م والموافقة على مقدار بدل الجلسات المقترح للسنة المالية التي ستنتهي في 2026/12/31 م.
- 8) وافقت الجمعية العامة العادية على توزيع مكافآت أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ 300,000 م عن السنة المنتهية في 2025/12/31 م.
- 9) وافقت الجمعية العامة العادية على التعاملات التي أجرتها الشركة مع الاطراف ذات العلاقة خلال عام 2025 م.
- 10) وافقت الجمعية العامة العادية على التعاملات التي ستجريها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية التي ستنتهي في 2026/12/31 م.
- 11) وافقت الجمعية العامة العادية على مبلغ 20,000 م التي صرفت لدعم المجتمع عن السنة المنتهية في 2025/12/31 م .
- 12) وافقت الجمعية العامة العادية على مقترح مجلس الإدارة بتخصيص مبلغ 20,000 م لدعم خدمات المجتمع خلال عام 2026 م.
- 13) وافقت الجمعية على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة الجديد للشركة .
- 14) وافقت الجمعية العامة العادية على تعيين مكتب بي دي اوش م م ( BDO llc ) مراقبين للحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في 2026/12/31 م بأتعاب سنوية قدرها 15,000 م .

عبدالله بن أحمد الزدجالي  
أمين سر الجمعية





فولتامب  
VOLTAMP

شركة فولتامب للطاقة ش.م.ع.ع  
VOLTAMP ENERGY SAOG



**The important decisions of the Ordinary Annual General Meeting held on 30<sup>th</sup> March 2026 Via electronic platform of Muscat Clearing & Depository Co.**

1. The AGM approved the Board of Directors' Report for the year ending 31st December 2025.
2. The AGM approved the Company's Organization and Management Report for the year ending 31st December 2025.
3. The AGM approved the Board of Director's performance evaluation report for the fiscal year ended December 31/12/2025.
4. The AGM approved the Auditors' Report, Balance Sheet, and Profit and Loss Account for the year ending 31st December 2025.
5. The AGM approved the distribution of cash dividends to shareholders at the meeting date of 70 baisas per share.
6. The AGM approved the distribution of bonus shares to shareholders at the meeting date of 6.82%, at a rate of 6.82 shares for every 100 shares, and the amendment of the company's capital from 93,613,162 shares to 100,000,000 shares.
7. The AGM approved the sitting fees for the Board of Directors and its committees, which members received in the amount of 47,900 for the fiscal year ending 31st December 2025, and approved the proposed sitting fees for the fiscal year ending 31st December 2026.
8. The AGM approved the distribution of remuneration to the Board of Directors in the amount of 300,000 for the year ending 31st December 2025.
9. The AGM approved the transactions the company entered into with related parties during 2025.
10. The AGM approved the transactions the company will enter into with related parties during the fiscal year ending December 31, 2026.
11. The AGM approved the amounts of 20,000 spend to support the community for the year ending 31st December 2025.
12. The AGM approved the Board of Directors' proposal to allocate 20,000 to support community services during 2026.
13. The AGM approved the election of new Board of Directors for the Company.
14. The AGM approved the appointment of BDO LLC as auditors for the fiscal year ending December 31, 2025, at an annual fee of 15,000.

**Abdullah Ahmed Al Zadjali**  
Secretary of the Association

